

PROPERTY OWNER'S ASSOCIATION OF PERKINS SUR-LE-LAC

Minutes of the Annual meeting held at Battle lake,
on September 3, 1983.

1. Fifty one members signed the presence sheet.
2. The minutes of the 1982 annual meeting were read and adopted unanimously.
3. The President gave a report on the activities of the Association over the previous months; he noted in particular the acquisition of Le Relais for \$1 and the work done on it to made it useable; he also outlined the improvements to the roads. Other matters were touched upon in his report and some indication was also given of the future plans in accordance with the wishes expressed by the members in answer to the questionnaire of the spring 1983.
4. The Treasurer gave a brief report on the finances of the Association and membership. At the time of the meeting, the cash on hand was \$1,200. Since only 115 members had paid their dues as of September 2, 1983 the executive planned a special campaign to collect the dues. He reminded the meeting that the 1984 dues had been increased to \$50 by a majority vote at the previous general meeting at Katimavik on July 30, 1983.
5. Motions: There motions refering to the constitution and by laws were approved by the annual meeting as follows:
 - a) Proposed by Charles Ferland seconded by Jacques Levasseur that the executive review its composition to ensure adequate representation for all lakes. Approved unanimously.
 - b) Proposed by Rod Gagné seconded by George Hazen that the executive proceed with an amendment to the constitution for increasing the limit of \$25,000, applicable to the Association as property owner, to \$100,000. Approved by a majority vote (one vote against).
 - c) Proposed by Len Kowalik seconded by Charles Ferland that the executive study the possibility of acquiring the power for the Association to establish a cooperation, a business, or a company and report back to the Annual meeting of 1984, which would decide whether or not to go ahead with a possible amendment to the Association's constitution. Approved unanimously.

André Fortier

Association des Propriétaires de Perkins sur le lac

Procès verbal de l'Assemblée Annuelle
tenue au lac Bataille - le 3 septembre
1983.

1. Cinquante et un membres ont signé la feuille de présence.
2. Le procès verbal de l'Assemblée annuelle 1982 est lu et adopté à l'unanimité.
3. Le Président (Luc Couture) fait rapport des activités de l'Association au cours des derniers mois dont en particulier l'acquisition du relais pour \$1 et sa transformation en un Centre utilisable pour les besoins de l'Association, et les progrès sur la condition des routes. De nombreux autres sujets sont aussi abordés au cours de son rapport et des indications sont données sur les activités et réalisations à venir, toutes en accord avec les vœux exprimés par les membres lors du sondage d'opinion du printemps 1983.
4. Le trésorier (André Fortier) fait un bref rapport sur les finances depuis le bilan du 1^{er} mai 1983, et aussi le nombre des membres. En caisse, il y avait au moment de l'Assemblée environ \$1,200. Le nombre de membres ayant payé leur cotisation n'étant que de 115 au 2 septembre; une campagne sera immédiatement entreprise pour récolter les cotisations. Il rappelle que la cotisation a été porté à \$50 pour 1984 par décision de l'Assemblée générale tenue à Katimavik le 30 juillet 1983.
5. Motions: Trois motions touchant la constitution et les règlements sont votés par l'Assemblée comme suit:
 - a) Il est proposé par Charles Ferland et appuyé par Jacques Levasseur: Que le Conseil de direction de l'Association étudie la composition du Conseil dans le but d'en arriver à une juste représentation par lacs. Approuvé à l'unanimité.
 - b) Il est proposé par Rod Gagné et appuyé par George Hazen: Que le Conseil de direction fasse modifier la constitution pour que la limite de \$25,000 s'appliquant à l'Association, à titre de propriétaire, soit augmenté à \$100,000. Approuvé par la majorité (un vote contre).

c) Il est proposé par Len Kowalik et appuyé par Charles Ferland: Que le Conseil de direction étudie les différents aspects d'un pouvoir qui permet à l'Association de constituer une coopérative, une entreprise, une compagnie et fasse rapport à l'Assemblée annuelle de 1984, qui pourra autoriser alors le Conseil à aller de l'avant ou non avec un amendement à la constitution. Approuvé à l'unanimité.

André Fortier

1983

ASSOCIATION PROPRIETAIRES DE PERKINS SUR LE LAC

Bureau de direction - Executive Committee

<u>Nom-Name</u>	<u>Adresse-Address</u>	<u>Telephone</u>	
		<u>Résidence</u>	<u>Cha.-Cott.</u>
C. Ferland (Président)	46 Southern Drive Ottawa, Ontario K1S 0P6 (Barnes)	234-0691	-
D. Mondor (Treasurer)	R.R.#2, Box 122 Perkins, Quebec J0X 2R0 (Bataille)	671-2584	-
S. Mondor (Secretary)	R.R.#2, Box 122 Perkins, Quebec J0X 2R0 (Bataille)	671-2584	-
S. Beaty	48-121 Buell St Ottawa, Ontario K1Z 7E7 (Corrigan)	722-3333	-
L. Couture	1103-211 Wurtemberg Ottawa, Ontario K1N 8R4 (Rhéaume)	236-1353	671-3032
R. Garon	2406-1785 Riverside Ottawa, Ontario K1G 3T7 (Rhéaume)	731-4285	671-2662
G. Hazen	External Affairs Dept. <i>1140 Bellamy</i> Ottawa, Ontario <i>apt 2</i> K1A 0G2 (Bataille) <i>Ottawa</i> <i>(Bataille)</i> <i>K2C 153</i>	521-3554 <i>723-0892</i>	671-2496
L. Kowalik	28 Meadowbank Drive Nepean, Ontario K2G 0N9 (Barnes)	820-4316	671-3280
G. Mueller	717-915 Elmsmere Road Gloucester, Ontario K1J 8H8 (Rhéaume)	745-2505	-
B. Rochon	122 Fontaine Hull, Quebec J8Y 2C5 (Bataille)	771-4200	671-3369
L. Surch	133 Marlborough Avenue Ottawa, Ontario K1N 8G1 (Bataille)	232-3461	671-3419
W. Totten	2192 Quinn Crescent Ottawa, Ontario K1K 6J6 (Barnes)	733-2323	671-3234
M. Vincnet	226 Greensway Avenue Vanier, Ontario K1L 7V4 (Bataille)	746-1342	671-2674

D. Waugh	183 Marlborough Ave Ottawa, Ontario K1N 8G3 (Barnes)	234-4157	671-3495
I. White	99 Country Lane Kanata, Ontario K2L 1J4 (Deer)	836-2485	-
P. Zerr	13 Riopelle Crescent Kanata, Ontario K2K 1J2 (Maskinongé)	592-1505	-

B ~~July~~ 1984 September 83

Nom — NAME	LAC — LAKE
CHARLES FERLAND	Barnes
Olive Irving	Barnes
Bill. Totten	Barnes
Douglas, Anne & Jane RUTHERFORD G. Guilmonet	Lac Bataille Lac Bataille
Frank O'Neill	Lac Beauve
BERNARD ROCHON	LAC BATAILLE
Simon Veilley	Lac Beauve - D30.
Lea & Val Taylor	Barnes
GAGNE JOAN	LAC BATAILLE
Pat Gill	" "
ROBERT GAGNE	" "
GAGNE EDITH	" "
GAGNE Rod	" "
George Hazen	✓ ✓
GWEN HAZEN	✓ ✓
Emily Burke	✓ ✓
Nelson Burke	✓ ✓
Steve Oaks	Lac Beauve
Monique Oaks	" "
Jack Ladwin	" "
Jacques Buisson	" "
Paulette Cauteaux	" "
Lechi Fortin	Lac Bataille
Milaw V Gregor	Lac Beauve
Emma L Gregor	Lac Beauve
GIL BOYCE	Lac Beauve
Therese Lévassuer	Lac Bataille
Jacques Lévassuer	" "

NOMS - NAMES

Tony & Jeanne Levers
 Cecile B. Fortier
 Len Kowalik
 Yves & Carmen Larra-Bournet
 Jack & Joan Kealey
 Denise Pellanc
 Pierrette Bisilvois
 Marc H. Vincent
 Françoise Vincent
 Pauline Vincent
 Shirley & John Kestera
 Marie Claire PATRY
 Rhea Mainville
 Lawrence Odette Lume

LACS - LAKES

Barnes Lake
 Lac Bataille
 Barnes
 Rheume
 Battle Lake
 Lac Bataille
 Lac Rheume
 Lac Bataille
 " "
 " "
 Lac Rheume
 Bataille
 Bataille
 Bataille